
      УДРУЖЕЊЕ ГЕОДЕТСКИХ И ГРАЂЕВИНСКИХ ШКОЛА СРБИЈЕ 

 

 

 

 

број: службено/22 
датум: 30.08.2022.  године 
 

Скупштина Удружења геодетских и грађевинских школа одржана је у Крагујевцу, у  
петак, 26.08.2022.године са почетком у   1330 часова у  хотелу „Идила“-„Трајал“ на 
Јастрепцу. 

Скупштини Удружења геодетских и грађевинских школа присуствовали су следећи 

чланови: 

1. Исо Планић – председник Удружења, Политехничка школа Суботица 
2. Драган Пантовић- потпредседник Удружења, Техничка школа Чачак 
3. Васко Николов - секретар Удружења, МТШ „14 октобар“ Краљево 
4. Стефан Михајловић- Факултет за машинство и грађевинарство Краљево 
5. Др проф. Ненад Ристић – Грађевинско-архитектонски факултет Ниш 
6. Мехо Цамовић - Школа за дизајн текстила и коже  Нови Пазар 
7. Себиха Хасановић- Школа за дизајн текстила и коже  Нови Пазар 
8. Амар Серезлић - Школа за дизајн текстила и коже  Нови Пазар 
9. Жељко Савић – Техничка школа Милева Марић-Ајнштајн Нови Сад 
10. Сретен Васић - ГТШ „ Неимар“ Ниш 
11. Раде Зејак- Грађевинска школа Београд  
12. Иван Стакић - Техничка школа „Радоје Љубичић“  Ужице 
13. Ирена Госпавић - Техничка школа „Радоје Љубичић“  Ужице 
14. Александар Ракићевић – ГТШ “Бранко Жежељ“ Београд  
15. Зорица Ранчић – Архитектонска техничка школа Београд 
16. Милица Јевтић - Архитектонска техничка школа Београд 
17. Снежана Пандуревић Алексић - Геодетска техничка школа 
18. Катарина Недимовић Затежић - Техничка школа Чачак 
19. Миливоје Ђорђевић- Техничка школа Власотинце 
20. Живко Милентијевић – Техничка школа „ Михајло Петоровић Алас“ Кос.Митровица 
21. Весна Савић – Прва техничка школа Крагујевац 
22. Драган Настић – Политехничка школа „М.Миланковић“ Крушевац 
23. Надежда Миловановић - Политехничка школа „М.Миланковић“ Крушевац 
24. Дејан Антић - Електротехничка и грађевинска школа „Никола Тесла“ Јагодина 
25. Славко Дувњак - Политехничка школа  Суботица 
26. Нинковић Верица - Политехничка школа  Суботица 
27. Бојана Орчић Кадијевић -  Политехничка школа  Суботица 
28. Гојко Бановић  

 

За Скупштину Удружења  предложен  је  следећи: 

Д  Н  Е  В  Н  И      Р  Е  Д 

1. Усвајање записника са Скупштине одржане 14.05.2022. године. године, 
одржане у Новом Пазару – известилац Васко Николов, секретар Удружења 

улица:        Максима Горког 38,  24000 Суботица 
тел/факс:   024/ 663 – 100; 
е-маил:      udruzenje.gradj@gmail.com 
ПИБ: 107261273;            МАТИЧНИ БРОЈ: 28061480 
Текући рачун: 325-9500600025520-23  Војвођанска банка-ОТП 

mailto:udruzenje.gradj@gm
http://www.nbs.rs/rir_pn/pn_rir.html.jsp?type=rir_results&lang=SER_CIR&konverzija=no#5


2. Информација са састанка Управног и Надзорног одбора одржаних дана  
13.5.2022. године 

3. Актуелности у подручју рада геодезија и грађевинарство и информација о 
реализованом упису у школској 2022/23. години 

4. Избор потпредседника Удружења, председника Стручног одбора Удружења 
и члана Надзорног одбора Удружења;  

5. Припреме за 32. републичко такмичење 
6. Финансијски извештај за претходни период  
7. Текућа питања  

 
Пре почетка радног дела Скупштине присутнима се обратио Исо Планић, 

председник Удружења који се захвалио домаћину окупљања Надежди Миловановић, 
директорки  Политехничка школа „М. Миланковић“ Крушевац. Након тога присутнима се 
обратила и Надежда Миловановић поздравила присутне и пожелела успешан рад. 

Након тога се прешло на рад по предложеном и усвојеном дневном реду. 

АД 1.   
Записник  са  претходне седнице је усвојен једногласно и без примедби. 

 
АД 2.  
 Исо  Планић је обавестио присутне да на седници  Надзорног одбора која је  одржана 
у Новом Пазару у току такмичења усвојен финансијски извештај за претходни период. 
 На седници Управног одбора која је такође одржана у Новом Пазару донети су 
закључци везани за израду Протокол за организаторе такмичења у циљу помоћи код 
припреме и реализације, јер се израда Протокола показује као неопходна. 
Такође је предложен домаћин наредног такмичења - Прва техничка школа Крагујевац.  
 Што се тиче активности везаних  за издавачку делатност договорено је да се направи 
интерни конкурс за израду приручника и наставних средстава у наредном периоду. 
 Управни одбор је такође разматрао и предлог кадровских решења, о којима се треба 
изјаснити Скупштина на овој седници, а то је избор потпредседника Удружења, 
председника Стручног савета и члана Надзорног одбора. 
 Напоменуо је да је решено питање одржавања  и администрације сајта и да ће то у 
наредном периоду обављати Бојана Орчић Кадијевић из Политехничке школе Суботица.  
 Пошто нико од присутних чланова Управног и Надзорног одбора  нико није имао 
примедбу  информација је усвојена без примедби 
  
 
АД 3.  
            Информацију о реализованом упису у наредну школску годину изнео је председник 
Удружења.  Напоменуо је да у 31 школи које образују ученике у подручју рада у школској 
2022/23. уписано више ученике  у први разред, након другог уписног круга, него у 
претходној школској години (1820-1710). Ово је по први пут, већ дуги низ година,  да се 
упише више ученика него претходне године и надам се да такав тренд можемо направити 
и у наредним годинама. То посебно с обзиром на „суноврат“ у броју уписаних ученика у 
претходним годинама. Уписано је 1561 ученик у четворогодишњим и 259 у трогодишњим 
образовним профилима. Повећава се број ученика у четворогодишњим профилима, а 
трогодишњи нису битно одступили од прошлогодишњих бројки 
 Најзаступљенији образовни профил је Архитектонски техничар који се школује у 25 
школа  са укупно уписаних 934 ученика у први разред. Проблем је што у НСЗ кажу да не 
препознају тај профил као нужно потребан  у привреди.  
Геодетски техничар-геометар  уписано 329 ученика. 
Грађевински техничар уписано  270 ученика. Остали образовни профили се уписују у 
мањем броју по једно или два одељења укупно у свим школама. 
  



Можда би у будућности требало размишљати о иновирању  образовних профила 
(извођач инсталатерских  завршних радова), јер је образовни профил Техничар за 
одржавање објекта који га је требао заменити самоугашен. Такође би можда могли  у 
договору са Грађевинским факултетом Београд приступити  изради стандарда 
квалификација за неке друге нове образовне профиле нпр. Техничар за геоинформатику.  

Код трогодишњих занимања ситуација је врло неповољна,  с обзиром на дефицит 
занатских занимања, и нисам сигуран да ли треба само ми у Удружењу да размишљамо о 
томе или се треба активно укључити и шира заједница.  
 У наредном периоду треба размишљати о моделима занатских занимања, ко и 
моделима школовања у трогодишњим занимањима јер је будућност тих образовних 
профила неизвесна с обзиром на број свршених основаца у будућности , али и начина 
уписа и заинтересованости привреде да стипендира ученика у наведеним занимањима. 

Постојао је један добар образовни профил Инсталатер водовода, канализације и 
грејања који по стандарду припада грађевинарству, али је дат подручју рада Машинство и 
обрада метала па је немогућа комбинација са „нашим „образовним профилима јер то 
министарство не дозвољава. Мислим да би требало урадити у наредном периоду ревизију 
планова наставе и учења за све трогодишње образовне профиле управо из разлога да би 
се  могла комбиновати два или у мањим срединама три образовна профила у једном 
разреду. То је такође битно и из разлога да када ученик изгуби годину,  због велике 
разлике предмета,  он не може лако да настави школовање у другом образовном профилу.  

Такође је проблем и код преквалификација и доквалификација. Можда би требало 
упознати са овим и Министарство и Завод па покушати наћи нека решења. 

Након тога се за реч јавио Гојко Бановић, који је истакао да постоји проблем код 
израде планова наставе и учења за трогодишње образовне профиле, јер није могуће 
утврдити план наставе исти код занимања основних радова и завршних радова. Такође је 
указао и на актуелни проблем ревизије свих стандарда квалификација у подручју рада 
који ради Агенција за квалификације,  где се поставља питања оправданости постојања 
стандарда квалификација за Архитектонског техничара. Укидање тог образовног профила 
би у суштини значило и гашење подручја рада, јер се уписује највећи број ученика. 

Нагласио је да је потребно у наредном периоду искористити ситуацију где су  он и 
Панто, још увек чланови секторског већа и „преломити“ ситуацију у смислу ревизије и 
израде стандарда квалификације за све образовне профиле у подручју рада. Потребно је 
такође иновирати планове наставе и учења за све образовне профиле-основне радове 
(зидар, тесар, армирач, бетонирац) и заједно са Привредном комором. 

У дискусији која је потом уследила разговарано је о могућим модалитетима учења у 
наредном периоду и како укључити све заинтересоване у сектору грађевинарства у 
процес школовања кадрова, јер је чињеница да смо остали без квалификоване радне 
снаге. Могући излаз за школе је у организовању обука за већ запослене у сектору 
грађевинарства, а који немају адекватну стручну спрему. 

Такође је указано на потребу већег ангажовања свих у Удружењу у циљу 
превазилажења проблема.  

 
АД 4. 
 Исо Планић је присутне о припремним активностима везаним за изборне 
активности у Удружењу. Такође је искористио прилику да се захвали Драгану Пантовићу, 
досадашњем потпредседнику на раду и уручио скроман поклон Удружења.  
 Потом се Панто захвалио и указао на битне тренутке у протеклих 30-так година у 
раду Удружења. 
 Након тога је предложио за новог потпредседника Удружења Зорицу Ранчић, што је 
Скупштина и усвојила. 
 За члана Надзорног одбора уместо Данијеле Ненадић, предложио је Ивана Стакића 
директора ТШ „ Радоје Љубичић“ Ужице.  
 



Истовремено је искористио прилику да да предлог да на сутрашњој седници Управни 
одбор изабере Ирену Госпавић за председника Стручног одбора Удружења. Чланови 
Скупштине су прихватили иницијативу и дали сагласност да Управни одбор донесе 
одлуку о избору председника Стручног одбора. 
 
АД 5.  
 Припреме за 32. републичко такмичење су тек почеле о чему је известила Весна 
Савић – Прва техничка школа Крагујевац, заступник по овлашћењу директора школе.  
Ирена Госпавић је предложила да се око такмичењу разговара у наредном периоду када 
отпочне нова школска година, што је и прихваћено. 
 Зорица Ранчић, потпредседник Удружења је указала на потребу да се што пре уради 
Протокол за организаторе такмичења што је и прихваћено, па би на сутрашњој седници 
Управног одбора требало бити више речи о томе. 

За реч се јавио Др проф. Ненад Ристић – Грађевинско-архитектонски факултет Ниш, 
истакао је жељу факултета да се активно укључи у рад Удружења и у циљу обука 
наставника, организације такмичења, али и такмичења ученика школа у окружењу што је 
са задовољством прихваћено. 
 
АД 6.  

Исо Планић је обавестио да је доста средстава је утрошено на репрезентацију као и 
на за путне трошкове.  Оно што недостаје да се средства троше и на Издавачку делатност.  
Истакао је да није добро што се средства не троше за израду наставних материјала јер 
изгледа нема заинтересованих. 
  
АД 7.  
 Гојко Бановић је обавестио присутне да ће у октобру (крајем) бити организован 
пилот завршног испита за трогодишње профиле, као и обуке за оцењиваче. 

       Васко Николов, секретар Удружења обавестио  је присутне о објављеним  
плановима  наставе и учења за  Архитектонског техничара и Оператера основних 
грађевинских радова. Такође је информисао присутне о стручним актредитованим 
обукама у организацији ФМГ Краљево као и о могућностима за организацију стручних 
скупова на факултетима везаних за Правилник о сталном стручном усавршавању 
наставника. 
   

Пошто је исцрпљен дневни ред седница је завршена у 16,10 сати. 
 
 
 

ПРЕДСЕДНИК  
Удружења геодетских и грађевинских школа  

        Србије 
             Исо Планић 
 
 


